
122. posiedzenie Prezydium Naczelnej Rady
Adwokackiej

122. posiedzenie Prezydium Naczelnej Rady Adwokackiej odbyło się 8 lutego w
formie zdalnej.
Prezydium kontynuowało prace nad projektem zmian w ustawie Prawo o
adwokaturze.
Prezydium NRA omawiało sprawy organizacyjne Krajowego Zjazdu Adwokatury
planowanego na 2025 r.
Prezydium NRA omówiło projekt regulaminu wewnętrznego urzędowania sądów
dyscyplinarnych.
Prezydium NRA przyjęło uchwałę o złożeniu petycji dotyczącej zmiany w kpk,
autorstwa Prezesa NRA adw. Przemysława Rosatiego, polegającej na
wyeliminowaniu z procedury karnej instytucji  „sprzeciwu prokuratora” przy tzw.
aresztach warunkowych i przy wydaniu listu żelaznego.
Prezydium omówiło stan prac nad cyfryzacją Adwokatury.

Prezes NRA zreferował sprawy bieżące.

Prezes NRA poinformował o swoim spotkaniu z marszałkiem Sejmu Szymonem Hołownią w sprawach
legislacyjnych, dotyczących zmian w ustawie Prawo o adwokaturze, a także w projektowanych i
przygotowywanych przez samorząd adwokacki zmianach przepisów procesowych - karnych i
cywilnych.

Prezes NRA poinformował także o swoim udziale w wydarzeniu EEC Trends – konferencji stanowiącej
wprowadzenie do majowego Europejskiego Kongresu Gospodarczego. Adw. Rosati wziął udział w
panelu Prawo, biznes, gospodarka.

Gościem Prezydium NRA był adw. Michał Bukowiński, dziekan bydgoskiej Izby adwokackiej, z którym
omawiane były sprawy organizacyjne Krajowego Zjazdu Adwokatury zaplanowanego na rok 2025 w
Bydgoszczy.

Adw. Ewa Krasowska, Rzecznik Dyscyplinarny Adwokatury, przedstawiła sprawy bieżące pionu
dyscyplinarnego.

Gościem Prezydium był adw. Michał Szpakowski, przewodniczący Komisji Informatyzacji, który
zreferował sprawy dotyczące stanu prac nad cyfryzacją Adwokatury i rozwoju eSOA. Temat będzie
kontynuowany na kolejnym posiedzeniu Prezydium.

Prezydium NRA kontynuowało pracę nad projektem zmian w ustawie Prawo o adwokaturze.

Adw. Justyna Mazur, sekretarz NRA, zreferowała projekt regulaminu wewnętrznego urzędowania
sądów dyscyplinarnych. Prezydium omówiło projekt, prace nad dokumentem zostaną zamknięte na
kolejnym posiedzeniu.

Prezes NRA zreferował petycję dotyczącą zmiany w kpk przez wyeliminowanie z procedury karnej
instytucji „sprzeciwu prokuratora” przy tzw. aresztach warunkowych i przy wydaniu listu żelaznego.
Prezydium przyjęło uchwałę, w której postanawia wystąpić z tą petycją do Rady Ministrów, Sejmu
Rzeczypospolitej Polskiej, Senatu Rzeczypospolitej Polskiej oraz upoważnia adw. Przemysława
Rosatiego do reprezentowania Naczelnej Rady Adwokackiej w pracach nad petycją przed Senatem
Rzeczypospolitej Polskiej, Sejmem Radą Ministrów.

Adw. Jarosław Szczepaniak, zastępca sekretarza NRA, zreferował sprawy osobowe.
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Adw. Justyna Mazur, sekretarz NRA, zreferowała sprawy izbowe.

Prezydium wyraziło zgodę na zawarcie umowy pomiędzy Naczelną Radą Adwokacką a operatorami
naukowych baz danych EBSCO i ERIH PLUS , a także Stowarzyszeniem Dziennikarzy i Wydawców
Repropol.

Prezes NRA zreferował sprawę apelu społeczeństwa obywatelskiego do Ministra Sprawiedliwości o
przegląd politycznie motywowanych postępowań prokuratorskich w latach 2015-2023.
 
Gośćmi Prezydium byli: adw. Michał Bukowiński, dziekan ORA w Bydgoszczy, adw. Ewa Krasowska,
Rzecznik Dyscyplinarny Adwokatury, adw. Mirosława Pietkiewicz, przewodnicząca Centralnego
Zespołu Wizytatorów, adw. Michał Szpakowski, przewodniczący Komisji Informatyzacji.
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